

MEETINGS

SEIZIÈME CONGRÈS FRANÇAIS D'ANESTHÉSIE-RÉANIMATION
PREMIER CONGRÈS INTERNATIONAL DES ANESTHÉSISTES-RÉANIMATEURS
D'EXPRESSION FRANÇAISE

Le XVI^{ème} Congrès Français d'Anesthésiologie et le Premier Congrès International des Anesthésistes-Réanimateurs d'Expression Française, organisés conjointement par le Syndicat National des Anesthésistes-Réanimateurs Français, l'Association des Anesthésiologistes Français, la Société Française d'Anesthésie, Analgésie et Réanimation, et l'Association des Anesthésistes-Réanimateurs d'Expression Française, se tiendront à VERSAILLES les 3, 4, 5 et 6 juin 1966.

Renseignements et inscriptions au Secrétariat Général:
Docteur J. CHOPIN, 41 Avenue Bosquet, Paris VII^e.

CANADIAN ANAESTHETISTS' SOCIETY
SEVENTEENTH ANNUAL MEETING

Banff Springs Hotel, Banff, Alberta

June 6 to 10, 1966

CALIFORNIA SOCIETY OF ANESTHESIOLOGISTS
SECOND BIENNIAL SCIENTIFIC MEETING

June 16 to 19, 1966

Sahara Tahoe Hotel
South Shore, Lake Tahoe, Nevada

For information write:

Mr. Norman R. Catron, Exec. Secty.,
California Society of Anesthesiologists,
39 No. San Mateo Drive,
San Mateo, California 94401, U.S.A.

Second European Congress of Anaesthesiology

OF THE WORLD FEDERATION OF SOCIETIES OF ANAESTHESIOLOGISTS

Copenhagen, Denmark, August 8–13, 1966.

The new International Congress Centre in Scandinavia, FALKONER CENTRET, will serve as the meeting place of the Congress.

The scientific programme will mainly consist of panel discussions and symposia.

The Organizing Committee has so far selected the following items as the main subjects:

1. *Anaesthesia and Regional Blood Flow*
2. *Local Anaesthetics*
3. *The Anaesthesiologist in Intensive Therapy*
4. *Anaesthesia under Primitive Conditions*

In order to limit the time required for the presentation of a large number of papers the Organizing Committee has planned (1) to publish the complete texts of the papers submitted in a supplement to *the Acta anaesthesiologica Scandinavica*, which will be available for the participants at the opening of the Congress, and, (2) as far as possible, to arrange groups of contributors who have studied related subjects. In these groups, the presentation of the individual papers may then be restricted to a discussion of the results, controversial points, etc. before the audience.

A limited number of free papers may also be accepted.

In addition to the four main subjects, the scientific programme will be supplemented by a series of panel discussions and symposia on specific problems in anaesthesia and related fields. Participants wishing to organize such panel discussions (duration 90–120 min.) are invited to contact the Organizing Committee. At the same time, suggestions as to subjects of the panels and names of discussants should be submitted.

For information, please apply to the Secretariat:

DIS Congress Service
19 Sankt Peders Stræde
Copenhagen K, Denmark

THE ORGANIZING COMMITTEE

Deuxième Congrès Européen d'Anesthésiologie

DE LA FÉDÉRATION MONDIALE DES SOCIÉTÉS ANESTHÉSIOLOGISTES

Copenhague, Danemark, 8-13 Août, 1966.

Le Congrès se tiendra au nouveau Centre International des Congrès en Scandinavie, le FALKONER CENTRET.

Le programme scientifique comprendra principalement des discussions générales (Table Ronde) et des symposia.

Le Comité d'Organisation a retenu, jusqu'à présent, pour sujets principaux les thèmes suivants:

1. *Anesthésie et circulation régionale.*
2. *Les anesthésiques locaux.*
3. *L'anesthésiste et le traitement intensif.*
4. *Anesthésie et conditions primitives.*

Afin de limiter la période requise pour la présentation d'un grand nombre de travaux, le Comité d'Organisation a projeté (1) de publier les textes complets des rapports présentés en un supplément aux *Acta anaesthesiologica Scandinavica*, qui sera à la disposition des participants lors de l'ouverture du Congrès, et (2) si possible de grouper les rapporteurs selon les sujets présentés afin de leur permettre, avant l'audience, de présenter brièvement leur travail, d'en discuter les résultats, les controverser etc.

Un nombre restreint de communications libres est aussi prévu.

Le programme scientifique sera élargi, en plus de quatre sujets principaux, par une série de discussions générales (Table Ronde) et de symposia sur des sujets spécifiques et annexes à l'anesthésiologie. Les membres désirant organiser de telles discussions (durée 90-120 minutes) sont priés de se mettre en rapport avec le Comité d'Organisation, et d'indiquer en même temps les sujets à traiter et le nom des participants éventuels.

Pour tous renseignements supplémentaires, s'adresser au Secretariat:

DIS Congress Service
19 Sankt Peders Stræde
Copenhague K, Danemark.

LE COMITÉ D'ORGANISATION

CONGRESS OF ANAESTHESIOLOGY, SECTION OF ANAESTHESIOLOGY,
GERMAN SOCIETY FOR CLINICAL MEDICINE OF THE D.D.R.

July 26 to 29, 1966

Berlin (East)

For further information write:

Dr. W. Bucklitsch,
1018 Berlin 18,
Leninallee 171,
Germany (D.D.R.)

SECOND EUROPEAN CONGRESS OF ANAESTHESIOLOGY
OF THE WORLD FEDERATION OF SOCIETIES OF ANAESTHESIOLOGISTS

Copenhagen, Denmark

August 8 to 13, 1966

(For further information see previous page)

INTERNATIONAL SYMPOSIUM ON
"Interactions between Drugs used in Preparation for
Surgical Operations and Anaesthesia"

Recoaro Terme (Vicenza), Italy

September 14 to 17, 1966

(Simultaneous translation will be performed in French, English, German, and
Italian)

For further information contact:

Dr. Ruggiero Rizzi,
Ospedale Civile,
Vicenza, Italy.

FIRST INTERNATIONAL SYMPOSIUM FOR ELECTROTHERAPEUTIC SLEEP
AND ELECTRONARCOSIS

Graz, Austria

September, 1966

For information contact:

Oberarzt Dr. F. M. Wageneder
Facharzt f. Anesthesiology
Chir. Univ. Klinik Graz
Graz, Austria

AUSTRALIAN SOCIETY OF ANAESTHETISTS
ANNUAL MEETING

Hotel Australia, Sydney, New South Wales

November 7 to 11, 1966

MEDICAL ASSOCIATION OF SOUTH AFRICA
46TH SOUTH AFRICAN MEDICAL CONGRESS

Durban

July 17 to 22, 1967